
Protokół Nr III/2010 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

z dnia 16 grudnia 2010 roku. 
 

W obradach sesji uczestniczyło  15 radnych oraz Burmistrz  Chodcza     -    
Kazimierz Sawioski, Sekretarz Miasta i Gminy   -  Benedykt Nowakowski, 
Skarbnik Miasta i Gminy     -  Włodzimierz Ladorucki,  a także: 
sołtysi, kierownicy jednostek budżetowych , dyrektorzy szkół oraz  zaproszeni 
goście. 
 

Proponowany porządek  obrad: 
 
1. Otwarcie. 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przyjęcie porządku obrad, 
- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji, 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza, 
- dyskusja, 

3.    Podjęcie uchwały w sprawie  wynagrodzenia Burmistrza Chodcza. 
       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 
       -    dyskusja, 
       -    podjęcie uchwały, 
4.    Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
       -    przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 
       -    dyskusja, 
       -    podjęcie uchwały, 
5.    Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu I Finansów. 
       - przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 
       - dyskusja, 
       - podjęcie uchwały, 
6.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnej i Infrastruktury 
Technicznej. 
       - przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 
       - dyskusja, 
       - podjecie uchwały, 
7.    Podjęcie uchwały  w sprawie powołania  Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 
Sportu. 
       - przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 
       - dyskusja, 
       - podjęcie uchwały, 



8.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Obywatelskiej i Ochrony 
Środowiska. 
       - przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie, 
       - dyskusja, 
       - podjęcie uchwały, 

    9. Interpelacje i zapytania radnych. 
    10.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
    11.  Zakooczenie obrad sesji . 
 
 

 

Ad. 1. Pani Przewodnicząca Danuta Warszawska otworzyła  III  posiedzenie 

Rady Miejskiej w Chodczu  w którym powitała : 

Burmistrza Chodcza Pana Kazimierza Sawńskiego, Sekretarza Pana  Benedykta 

Nowakowskiego, Skarbnika Pana Włodzimierza Ladoruckiego, zaproszonych 

gości, Panią Fijałkowską Jadwige   przedstawiciela SLD Pana Wojciecha 

Radkowskiego, dyrektorów szkół, kierownika ZGK, sołtysów i pozostałych 

uczestników obrad.  

Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała , że wg listy obecności stan 

Radnych  to 15 osób i obecnych na obradach sesji 15 osób. Stwierdziła iż 

obrady są prawomocne i przystąpiła do odczytania proponowanego porządku 

obrad wg załącznika . 

Radny Powietrzyński – zgłaszam wniosek o wprowadzenie do proponowanego 

porządku obrad wybór przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Radny Stempczyński- po co się spieszyć, zgłaszam wniosek o odroczenie 

powołania komisji i ukonstytuowania się ich w ciągu 7 dni a przeprowadzenie 

wyboru komisji rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca – z uwagi na obowiązujące terminy, koniec roku, budżet, 

musimy podjąć uchwały w sprawie powołania komisji. 

Radny Powietrzyński – proponuję ukonstytuowanie się komisji w czasie pół 

godzinnej przerwy w obradach sesji. Obrady sesji odbędą się 28.12.br.roku. i 

komisje muszą dać opinię do zmian w budżecie.  

Radny Szałański –na spotkaniu radnych nie było ustalone powołanie komisji, 

tak też nie ma zgłaszania radnych. 

Przewodnicząca Rady  Miejskiej – proszę o przegłosowanie wniosku radnego 

Jerzego Stempczyńskiego o odłożenie powołania komisji i ukonstytuowania się 

ich w ciągu 7 dni. Za wnioskiem 5 głosów, przeciw 9 głosów, wstrzymał 1 głos. 

Pani Przewodnicząca- wniosek Pana Stempczyńskiego został oddalony. 

Proszę o przegłosowanie kto jest za wnioskiem Pana Powietrzyńskiego i 

przyjęcie zmiany porządku obrad, tj ukonstytuowanie się komisji w czasie pół 

godzinnej przerwy w obradach sesji, za wnioskiem 9 głosów, przeciw5 głosów, 

wstrzymał 1 głos .Stwierdzam że wniosek Pana Powietrzyńskiego został 



przyjęty. Proszę o przegłosowanie przyjęcia proponowanego porządku obrad 

wraz ze zmianami. Za przyjęciem 9 osób, przeciw 5 głosów, wstrzymało 1 głos. 

Stwierdzam że porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został 

przyjęty. 

Przewodnicząca Rady –proszę o zabranie głosu Pani Jadwigi Fijakowskiej. 

Pani Fijakowska – dziękuję Pani Przewodniczącej za zaproszenie na dzisiejszą 

sesję. Witam Panią Przewodniczącą Pana Burmistrza i sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników sesji. Również dziękuję za obdarowane zaufanie 

podczas wyborów do Rady Powiatu, postaram się Państwa nie zawieść. 

Starostwo też ma środki i widać to jadąc wyremontowanymi drogami w 

powiecie, w tej kadencji również będę pamiętała o tej gminie. W sprawie 

sprzedaży budynku po szkole podstawowej w Woli Adamowej. Sprzedaje się 

tylko raz, zostanie sprzedany za małe pieniądze około 300 tys. zł. Mam prośbę 

do Pana Burmistrza że jeżeli nie zostanie sprzedany, proszę rozważyć 

przeznaczenie go na dom opieki lub dom samotnej matki, powstaną nowe 

miejsca pracy. Dziękuję bardzo że mogłam uczestniczyć w początku obrad sesji.  

Pani Przewodnicząca – proszę o przegłosowanie kolejnego punktu z porządku 

obrad, przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Radna Twardowska- proszę o wprowadzenie poprawek do protokołu z 

poprzedniej sesji, ponieważ w protokole nie zostały ujęte moje wypowiedzi. 

Została  pominięta. 

Pan Koza – protokół nie jest kompletny, protokół był wyłożony w biurze rady, 

można było się zapoznać . 

Pani Przewodnicząca – proszę o informacje w tej sprawie Pana Sekretarza . Pan 

Sekretarz Benedykt Nowakowski – trudno mi wyjaśnić, jest nagranie z 

poprzedniej sesji i można je odsłuchać. Proszę o przyjęcie protokołu wraz z 

wnioskiem o jego uzupełnienie. 

Pani Przewodnicząca – proszę o głosowanie. Proszę o przyjęcie protokołu z 

poprzedniej sesji wraz z uzupełnieniem go o wypowiedzi wszystkich radnych 

zgodnie z nagraniem. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady – proszę o zabranie głosu Pana Burmistrza 

Kazimierza Sawińskiego. 

Burmistrz Kazimierz Sawiński- od poprzedniej sesji upłynął krótki czas, ale 

podjęto następujące działania: 

- 7.12.br. odbyło się spotkanie w sprawie zapłaty za budowane boisko  

- obecnie jest tragedia z odśnieżaniem dróg w naszej gminie i związanymi z tym 

działaniami i kosztami. Ludzie dzwonią wymyślają różne sytuacje w rodzinie 

jak  (zgon , choroba) żeby odśnieżyć drogę.  Każdej drogi nie jesteśmy w stanie 

odśnieżyć. Będziemy pytać sołtysów, aby potwierdzić stan faktyczny. Nie 

chcemy bez pomocy pozostawić rodziny której doszło do nieszczęścia. Odśnieża 

ZGK i SKR w Chodczu  ale opady śniegu są każdego dnia i koszty na 

odśnieżanie są coraz większe .Planowaliśmy połączyć drogi  Strzygowska 



Kolonia – Łania, ale jeżeli środki wydamy na odśnieżanie dróg to nie uda się 

zrobić tej drogi. 

- z długu 2,5 mln zł, oddaliśmy 1,2 mln zł i czekamy na środki od marszałka 

województwa, 1,1mln zł. Spłacimy dług będzie możliwość zaciągnięcia kredytu,  

- złożonych zostało około 200 podań o umorzenie podatku. Jak się zachować 

żeby utrzymać budżet. 

Radna Kwiatkowska- jeżeli jest zgłoszenie o odśnieżanie drogi z uwagi na 

pogrzeb, chorobę, a okaże się to nie prawdą, należy w stosunku do tych osób 

wyciągnąć konsekwencje, należy ich obciążyć kosztami odśnieżania.  

Pan Grzybowski – była taka sytuacja że dzwoniła osoba przedstawiła się że 

oficer dyżurny,  poinformowała o utknięciu samochodu na drodze w Cettach w 

którym jest kobieta z dziećmi. Ja osobiście zadzwoniłem do oficera dyżurnego z 

zapytaniem o zgłoszenie i okazało się że nie było od nikogo żadnego zgłoszenia.  

Ad.3. Pani Przewodnicząca – w związku ze złożonym ślubowaniem przez Pana 

Burmistrza występuje konieczność ustalenia wynagrodzenia , przedstawię teraz 

uchwałę podjętą w dniu 28.05.2008r w sprawie wynagrodzenia Burmistrza które 

wynosi: 

1) wynagrodzenie zasadnicze 5.500zł  

2) dodatek funkcyjny 1.700zł 

3) dodatek specjalny 35% 

4) dodatek za wysługę lat pracy 20% 

Proszę o dyskusję i uwagi w tym temacie. 

Radna Twardowska – w związku z tym że moja wypowiedź była wykreślona, z 

poprzedniego protokołu z sesji, chciałabym podać kilka przykładów z sąsiednich 

gmin, aby ustalić kryteria i tak: gm. Lubień Kujawski- 7.700 mieszkańców 

wynagrodzenie  Burmistrza brutto 9,260 zł. 

Gm. Choceń- 8.200 mieszkańców wynagrodzenie  Wójta brutto 9.800 zł. 

Gm. Brześć Kuj.- 11.000 mieszkańców wynagrodzenie Burmistrza brutto 

7.840zł. 

Gm. Izbica Kujawska 8.000 tys. mieszkańców wynagrodzenie  Burmistrza 

brutto 9.125 zł. 

Średnia  kwota  wynagrodzenia  Burmistrza to kwota 10.500zł ,  Burmistrza 

Chodcza to   kwota 10.800zł.  

W kontekście powyższego proponuję żeby uśrednić wynagrodzenie w stosunku 

do innych , żebyśmy się od nich nie różnili tym bardziej że kryzys, bieda ogólna 

i to co powiedział Pan Burmistrz, ludzie ubożeją , mnóstwo podań o umorzenie 

podatku,  proponuję : w innych gminach jest wynagrodzenie podstawowe od 

4.800 zł – 4.400, 4.350, to  zaproponuje  4.500zł, to i tak wynagrodzenie brutto 

byłoby 9.800 zł wg moich wyliczeń. Myślę że byłoby to logiczne i 

odzwierciedlałoby obecną sytuację.  

Pan radny Koza – Pani Przewodnicząca ,Wysoka Rado z całym szacunkiem do 

Pana Burmistrza, wybraliśmy nową radę , nowego Burmistrza nie powinniśmy 



sugerować się starą pensją. Powinniśmy ustalić nową z uwagi na dług gminy 7.7 

mln. zł. Ja też mam propozycję wynagrodzenia dla Pana Burmistrza.  

- wynagrodzenie zasadnicze 5.000, 

- dodatek funkcyjny 1.500zł 

- dodatek specjalny 30% 

- za wysługę lat 20% 

Będzie to kwota około 9.400 ,- zł. brutto, co daje że będzie to kwota niższa  o 

około    1.000zł  od poprzedniej. 

Pani Przewodnicząca – proszę przejdźmy do głosowania : kto jest za 

utrzymaniem wynagrodzenia w wysokości jaką przedstawiłam to jest :  

1) wynagrodzenie zasadnicze 5.500zł  

2) dodatek funkcyjny 1.700zł 

3) dodatek specjalny 35% 

4) dodatek za wysługę lat pracy 20% 

Głosowanie: 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw 6 radnych  

Wstrzymało się 0, 

Pani Przewodnicząca – głosujemy teraz następny wniosek . 

Radny Stempczyński – uwaga na przyszłość. Pierwszy zawsze głosuje się 

wniosek z sali najdalej idący tj. Pani Twardowskiej , Pana Kozy. 

Pani Przewodnicząca zaczęła głosować od końca. W tej sytuacji ktoś może 

zaskarżyć tą uchwałę.  

Pani Przewodnicząca – możemy powtórzyć głosowanie. 

Pan Stempczyński – prosiłbym aby Pani pamiętała na przyszłość . 

Przewodnicząca  – wczoraj na spotkaniu przed sesyjnym za proponowanym 

wynagrodzeniem Burmistrza była większość radnych. 

Radny Stempczyński – nie ma nic do rzeczy chodzi o prowadzenie obrad sesji. 

Bo teoretycznie ktoś może zaskarżyć uchwałę. Na przyszłość nie chodzi o tę 

uchwałę ale generalnie. 

Pani Przewodnicząca – na przyszłość będę o tym pamiętać. 

Stwierdzam ze uchwała nr III/7/10  w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza 

Chodcza została podjęta, i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. Pani Przewodnicząca –przystępujemy do następnego punktu porządku 

obrad tj: powołanie stałych komisji Rady Miejskiej w Chodczu – ustalenie 

liczby członków. Proponuję powołanie następujących  komisji Rady Miejskiej. 

1) Komisja rewizyjna – liczba członków nie więcej niż 5 

2) Komisja budżetu i finansów nie więcej niż 7  

3) Komisja rolna i infrastruktury technicznej nie więcej niż 8 członków 

4) Komisja oświaty, zdrowia, kultury i sportu nie więcej niż 4 członków 

5) Komisja obywatelska i ochrony środowiska nie więcej niż 4 członków 

Radny może być członkiem nie więcej niż 2 komisji. 



Kto jest za przyjęciem uchwały: za głosowało 15 radnych ,przeciw 0, 

wstrzymało 0.  

Uchwała nr   III/8/10 została podjęta jednogłośnie, treść uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5 Pani przewodnicząca – na potkaniu przed sesyjnym zaproponowano 

następujący skład komisji rewizyjnej. 

1) Kwiatkowska Ewa 

2) Szymurski Zbigniew 

3) Kluzik Bohdan 

4) Powietrzyński Kazimierz 

5) Twardowska Anna 

Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały w sprawie powołania 

przedstawionego składu komisji rewizyjnej. 

- za głosowało 15 radnych  

-przeciw 0  

- wstrzymało 0   

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przystępujemy teraz do wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej.  

Radny Szymurski Zbigniew na wczorajszym spotkaniu padła propozycja 

Pani Kwiatkowskiej Ewy na przewodniczącą, i tę propozycję podtrzymuję. 

Za głosowało 14 radnych ,przeciw 0 , wstrzymało się 1 radny. 

Przewodnicząca rady – na przewodniczącego komisji rewizyjnej wybrano 

radna Ewę Kwiatkowską. Treść uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6. Przewodnicząca Rady Miejskiej proponuję przejście następnego 

punktu, powołanie składu osobowego komisji budżetu i finansów. 

Proponowany skład komisji , budżetu i finansów uzgodniony na  spotkaniu 

przed sesyjnym to : 

1) Feliniak Wiesław 

2) Biernacki Henryk 

3) Winiecki Marcin  

4) Powietrzyński Kazimierz 

5) Stempczyński Jerzy 

6) Szałański Jerzy  

7) Wilińska Grażyna 

Przewodniczaca -  kto z Państwa jest za przyjęciem proponowanego składu 

komisji budżetu i finansów.  

Za głosowało 15 radnych  

Przeciw 0, 

Wstrzymało 0, 

Stwierdzam że komisja budżetu i finansów w proponowanym składzie została 

jednogłośnie powołana. Treść uchwały nr III/9/10 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  



Ad.7. Przewodnicząca Rady Miejskiej – przystępujemy do kolejnego punktu 

obrad a mianowicie – powołania składu osobowego komisji rolnej i 

infrastruktury technicznej. Proponowany skład komisji uzgodniony na spotkaniu 

przed sesyjnym to:  

1) Feliniak Wiesław 

2) Krupa Błażej  

3) Koza Arkadiusz 

4) Biernacki Henryk  

5) Pietrzak Wiesław 

6) Winiecki Marcin 

7) Kluzik Bogdan 

8) Szałański Jerzy 

Przewodnicząca rady przedstawiła również zadania jakimi będzie zajmowała się 

komisja. Zwróciła się do radnych kto z państwa jest za przyjęciem 

proponowanego składu komisji rolnej i infrastruktury technicznej. Za głosowało 

15 radnych ,przeciwnych 0,wstrzymało 0 . Stwierdzam że rada miejska 

jednogłośnie powołała komisję rolną i infrastruktury technicznej w składzie jak 

wyżej .Treść uchwały nr III/10/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.8. Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do powołania składu 

osobowego komisji obywatelskiej i ochrony środowiska, proponowany skład tej 

komisji uzgodniony na spotkaniu przed sesyjnym to : 

1) Koza Arkadiusz 

2) Kwiatkowska Ewa 

3) Stepmczyński Jerzy 

4) Twardowska Anna 

Przewodnicząca przedstawiła również zadania komisji jakimi będzie się 

zajmowała. Kto z państwa jest za przedłożoną propozycją składu osobowego 

komisji . Za głosowało 15 radnych , przeciw 0, wstrzymało 0,stwierdzam że 

Rada Miejska jednogłośnie powołała skład osobowy komisji obywatelskiej i 

ochrony  środowiska jak wyżej. Treść uchwały nr III/11/10 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Ad.9. Przewodnicząca Rady  Miejskiej – na spotkaniu przed sesyjnym 

uzgodniliśmy że w skład osobowy komisji oświaty, zdrowia, kultury i sportu, 

wejdą następujące osoby: 

1) Krupa Błażej  

2) Pietrzak Wiesław 

3) Szymurski Zbigniew 

4) Wilińska Grażyna 

Przewodnicząca  Rady Miejskie przedstawiła również zadania komisji jakimi 

będzie zajmowała , kto z państwa jest za proponowanym składem komisji. Za 

głosowało 15 radnych , przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady powołuję się komisję oświaty, zdrowia, kultury i sportu w 

składzie jak wyżej. Stwierdzam że Rada jednogłośnie powołała skład osobowy 



przedmiotowej komisji , treść uchwały nr III/12/10 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła półgodzinną 

przerwę aby podczas niej komisje spotkały się w swoich składach i spośród 

siebie wybrały przewodniczących komisji. 

Przerwa pół godziny. 

Po przerwie  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej odczytała iż po ukonstytuowaniu 

się komisji przewodniczącymi zostali: 

1) Ewa Kwiatkowska – przewodnicząca komisji rewizyjnej 

2) Kazimierz Powietrzyński – przewodniczący komisji budżetu i finansów 

3) Jerzy Stempczyński – przewodniczący komisji obywatelskiej i ochrony 

środowiska 

4) Grażyna Wilińska – przewodnicząca komisji oświaty, zdrowia, kultury i 

sportu 

5) Komisja rolna i infrastruktury technicznej -nie wybrano 

przewodniczącego. 

Powiedziała iż, odbędzie się następne spotkanie członków komisji na którym 

wybiorą spośród siebie przewodniczącego. Gratuluję osobom które zostały 

wybrane na przewodniczących i liczę na współpracę.      
Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Powietrzyoski – do Pana Burmistrza i kierownika ZGK – skrzyżowania w 
Chodczu są bardzo ślizgie , samochody nie mogą ruszyd z miejsca. Sypad 
skrzyżowania 2 razy dziennie  na bieżąco monitorowad. 
Radny Stempczyoski – kiedyś był taki dobry zwyczaj że na chodnikach był piasek, 
każdy mógł sobie wziąd i posypad chodnik przy posesji ,  dla nas by było dużym 
ułatwieniem. Może do tego wrócid.  
Radny Szałaoski – bez maszyny wirnikowej nic nie można zrobid. Śnieg ze 
skrzyżowao należy zebrad i dopiero wtedy posypad. Śnieg zalegający koło 
przystanku  nie trzeba wywozid można wypchnąd przez plac targowy dalej. 
Odśnieżenie koryt na drodze nic nie da, śnieg należy wypchnąd w rów.  
Burmistrz – Pan Grzybowski na skrzyżowaniu stał ciągnik  i nie mógł ruszyd , ze 
skrzyżowao należy śnieg zebrad i wywieśd . 
Radna Kwiatkowska- piasek przydałby się również na ulicach np. Kościelnej, żeby 
mieszkaocy mogli posypad chodnik, który do nich należy. 
Pan Grzybowski w chwili obecnej na rynku są 2 pojemniki z piaskiem, koło 
Komisariatu leży piasek na chodniku. Wcześniej nikt nie zgłaszał. Jest możliwośd 
uzupełnienia tylko gdzie – w centrum miasta są 2 pojemniki i można z nich 
korzystad. 
Ad.10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Pani Gadziomska –witam nową Radę i Pana Burmistrza wybranego po raz 3 na 
to stanowisko. Mieszkam obecnie w Psarach. Chciałam się z Paostwem podzielid 
swoimi zmaganiami w sprawie drogi, bo jest to dobro wspólne. Droga przy 
której mieszkam zastałam w strasznym stanie, takim że pola są wyżej, a droga 



niżej. Przyjeżdżali, oglądali, owszem przywieźli żużel, mieszanki kamiennej. 
Przyszłam prosid o poradę. Ostatnio mam problem. Wielokrotnie piszę o coś co 
nie zostało zrobione. Odpisuje się, że nie ma pieniędzy, nie możemy. 
Jak zaczęłam walkę o drogę  przy której mieszkam to powstał problem drogi 
wiejskiej prowadzącej do byłej szkoły podstawowej w Psarach. Droga ta została 
2 lata temu zmodernizowana. Przywieziono drogi dolomit. Spotkałam się z kimś 
znaczącym  z opinii i mówią, że muszę napisad pismo, odpowiedziano żeby nie 
pisad. Przyjeżdżałam, pisałam, prosiłam. W pismach  napisano, że mnie  
informowano, oglądano. Tak byd nie może. Mam ostatnie pismo przy sobie, że 
tylko mnie droga w Psarach nie odpowiada, bo się rozmawia z mieszkaocami 
Psar . Dziury w drodze którą 2 lata temu remontowano. Jeśli jest taka 
lekceważąca sytuacja osoby która korzysta z drogi. Tak byd nie powinno.  I dzisiaj 
dostałam pismo w sprawie mojej drogi, że na mapie nie ma rowów. Proszę 
przyjechad i sprawdzid. Gdyby ta niska droga miała 2 rowy byłaby odciążona od 
wody. Droga to dobro nasze wspólne i myślę że zostanę zrozumiana. Pan 
Burmistrz Chodcza został wybrany na trzecią kadencję  i pokaże nam że rządzid 
potrafi. 
Radny Szałaoski Jerzy –rowy jak ich nie ma na mapie, to nie ma. Jeżeli pobocze 
drogi jest zarośnięte trawą, chwastami, krzewami i jest wyżej od drogi to 
powoduje, że stan drogi jest zły.  Należy usunąd przeszkody i woda z drogi 
będzie spływała na pola. 
 
Pan Piątkowski – widzę, że cała Rada jest młoda. Chciałem zapytad Burmistrza i 
Radę, co myślicie zrobid z naszą młodzieżą, jak zagospodarowad ich wolny czas. 
Czy nasza hala sportowa nadal będzie traktowana jak miejsce zarobkowe. Nic się 
nie robi, żeby zatrzymad młodzież w Chodczu. Za kilka lat średni wiek w Chodczu 
będzie 50 lat. Otwiera się nowe paby, wydawane są nowe pozwolenia, dochód 
dla gminy. Nie na tym rzecz polega, żeby 15-16 latkowie  spędzali czas przy 
piwie. Mamy halę gdzie godzina kosztuje 45 zł. Jest tylko pan który wyda piłkę, 
nic więcej nie robi. Chciałem zadad pytanie co robi pan Kierownik. Jeżeli 
funkcjonuje jako nauczyciel i kierownik hali to trzepie 2 etaty w ciągu 8 godzin. 
Myślę, że teraz nowa 4 letnia kadencja Rady spowoduje ,że  rozkwitnie życie 
kulturalne i sportowe. W Chodczu będzie się coś działo. Nasz amfiteatr jest 
wykorzystywany 2 razy w roku na dożynki i kupałę. Jak spektakl przedwyborczy. 
Radny  Stempczyoski – chciałem Paostwa zaprosid w imieniu Rady  Rodziców   w 
dniu 21.12. br. o godz  18:00 do hali na ,,wieczór kolęd’’ wystąpi nasza młodzież. 
Będzie herbata, ciasto, będzie można kupid stroiki. Zebrane pieniądze młodzież 
przeznaczy na wycieczki. 
Serdecznie zapraszamy w dniu 29 .01. 2011r na bal charytatywny, który 
odbędzie się w hali sportowej cena biletu  170 zł od pary. Organizatorami balu 



jest Rada Rodziców z Dyrektorem szkoły. Pieniądze w całości będą przeznaczone 
na fundusz uczniowski, np. dofinansowanie wycieczek, zakup szafek na książki 
aby dzieci nie nosiły tornistrów. 
Radny Szałaoski – poruszył ważny problem. Chciałem zapytad czy zrobimy coś z 
naszym Zakładem Gospodarki Komunalnej to znaczy czy kupujemy maszynę i 
wymagamy odśnieżania  właściwego.  Zakup  ten to  wydatek ok. 100 – 110 
tys.zł. 
Pani Wilioska – Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni , Panie Burmistrzu na 
poprzedniej Sesji poprosiłam o bilans otwarcia. Chciałam zainteresowanym 
powiedzied że zadłużenie na dzieo 30.11 wynosi 7.671 tys. zł tj. 43% budżetu 
wykonanego, deficyt na dzieo 30.11 wynosi 885 tys. zł. Zbliżamy się ogromnymi 
krokami do pułapu 60% kieruje pytanie do Rady, że coś musimy zrobid wspólnie. 
Zwróciłam uwagę na to,  z czego będziemy spłacad kredyty. Przeczytałam że 
będą spłacane z podatków od nieruchomości i rolnego. To co będziemy 
podnosid podatki  i obciążad rolników? Jesteśmy świadomi ,że otrzymując  środki 
finansowe  z Urzędu Marszałkowskiego  lub FES to musi byd wkład własny. Skąd 
weźmiemy pieniądze. Czyli co 4 lata będzie spłacanie długu. Mój wniosek byśmy 
zaczęli od naszych diet radnych, przewodniczących, od  czegoś zacznijmy 
oszczędzad.  
Pani Gadziomska -  Pani radna Wilioska poruszyła piękny temat. Droga w 
Psarach jest typowym przykładem niegospodarności. Przywieziono czerwoną 
glinę z „Dolomitów” .  Później próbowano to przykryd  warstwą  piaskowo- 
kamienną. Nic nie dało, czerwona glina wypływała na zewnątrz. Potem 
zmodernizowano drogę, kto to robił, jakie są oszczędności. Jaka gwarancja.  
Pani Przewodnicząca – czy jest na sali Pan sołtys z Psar.  
Wywołała mnie Pani do odpowiedzi. Pan  Sołtys Lewandowski – Pani 
Przewodnicząca , Szanowni Radni, Panie Burmistrzu. Jeżeli chodzi o drogę w 
Psarach to nie jest rewelacja. Moim zdaniem ludzie mają gorzej. Najlepszy 
sposób to objechad wszystkie drogi w gminie. Niech wyjadą sołtysi 
zainteresowani rolnicy. Przyjeżdżały komisje, jedna, druga miało byd dobrze, nie 
było. Chce się najlepiej ale nie wychodzi. Jeździ autobus szkolny latem i zimą, ale 
rewelacji nie ma. 
Pani Przewodnicząca – w imieniu własnym i pana Burmistrza zapraszam Paostwa 
na wystawę stołów wigilijnych w dniu 19.12.br. godz 14:00 OSP Chodecz.  
W związku z tym, że jest to ostatnia Sesja przed Świętami Życzę Paostwu 
zdrowych ,wesołych Świąt, w miłej atmosferze w domu, ciepła rodzinnego.  
Zamykam  obrady III sesji Rady Miejskiej w Chodczu. 

         Przewodniczący 
         Rady Miejskiej 

          Danuta Warszawska 
 



 


